
 

Я, як студент спеціальності Біологія та біохімія, хочу порекомендувати 

усім наш Уманський національний університет садівництва для навчання на цій 

спеціальності. Закінчивши школу я, одразу знав де хочу навчатися, адже про 

цей університет я чув ще з дитинства, мій батько у 1986 році був випускником 

саме цього університету і факультету, який дав йому великі знання та 

можливість карʼєрного росту, а саме головне любов до садівництва. Він був 

одним з головних засновників цієї галузі господарства. Завжди з цікавістю я, 

слухав про його студентські роки, де він здобув не лише знання, а ще й 

знайшов свою долю. А потім я вже сам в цьому переконався.   

Тут потужна матеріально-технічна база, аудиторії та лабораторії 

забезпечені новітнім обладнанням і технікою. Постійні науково-дослідницькі 

роботи на базі лабораторій під керівництвом висококваліфікованих викладачів 

факультету. А ще можна обрати таку спеціальність, де будеш з цікавістю 

чекати кожну наступну пару, дізнаватися про нові, пізнавальні, ті що 

пригодяться в подальшому житті матеріали. Головне, що мені сподобалося – це 



успішне працевлаштування, адже саме ця спеціальність є досить затребуваною 

сьогодні.  

На останок хотів додати, що тут я отримав не лише хорошу теоретичну і 

практичну базу, а й свою долю, як і мій батько. Ми познайомилися в нашому 

університеті, навчаючись на одному факультеті та спеціальності, разом брали 

участь в раді студентського самоврядування, яка проводила багато цікавих 

заходів для студентів, де брали участь навіть викладачі. Тому запрошую 

бажаючих здобувати знання саме тут. Всім абітурієнтам, які вступають на 

кафедру біології хочу побажати успішного навчання, адже обравши саме цю 

спеціальність, ви переконаєтесь в тому, що це правильний вибір. 

З повагою Яків Бабій 


